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مدیرکل حفاظت محیط زیست خراسان جنوبی با اشاره به 
شرایط خشکسالی در استان گفت: برای تأمین علوفه حیات 
وحش اســتان تا کنون یک میلیارد تومان هزینه کرده ایم.
اســدالله حاتمی در گفتگو با خبرنگار مهر درباره شــرایط 
خشکسالی در استان و اقداماتی که در مناطق حفاظت شده 
انجام شده است گفت: یکی از مناطقی که نیاز به توجه ویژه 
داشته منطقه پیرانکوه شهرستان پیرحاجات در شهرستان 
بوده است.وی افزود: این منطقه ۱۸۰ هزار هکتار مساحت 
دارد، بهترین زیستگاه های قوچ و میش در بحث مناطق آزاد 
در اســتان است.وی اضافه کرد: گونه های پستانداران مانند 
قــوچ و میش گونه های غالب آن اســت که کل و بز نیز در 
آن مشاهده می شود، انواع گربه ها و کفتارها در این منطقه 
وجود دارد، در بحث پرنــدگان هوبره، و انواع کبک و تیهو 
و پرندگان شــکاری مشاهده می شــود و در واقع یک تنوع 
زیســتی بالایی در منطقه داریم.وی با اشاره به خشکسالی 
حاکم بر استان گفت: در بحث خشکسالی متأسفانه نسبت 
به دیگر زیستگاه های اســتان این منطقه از لحاظ پوشش 
گیاهی و نزولات آســمانی ضعیف بــوده و عملًا باید فکر 

اساسی شود چون آمار حیات وحش ما بسیار بالاست.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت خراســان جنوبی گفت: 
تاکنون ۵۰۰ میلیــون تومان علوفه خریداری شــده و به 
مرحله تخلیه رســیده اســت و ۵۰۰ میلیون تومان دیگر 
اعتبار از ســازمان دریافت کرده ایــم که جمعاً یک میلیارد 

تومان علوفه خریداری شده است.
وی افزود: این علوفه ذخیره سازی خواهد شد و در مکان های 
که بحرانی تر باشــد مثــل پیرانکوه پیرحاجات اســتفاده 
خواهیــم کرد.حاتمی درباره منطقه نایبندان نیز اعلام کرد: 
خوشبختانه در این منطقه مشــکل آب وجود ندارد چون 
چشــمه های زیادی وجود دارد و منابع آبی در مکان هایی 

که حساسیت داشته ساخته شده است.وی تصریح کرد: در 
منطقه پیرانکوه چون دام های اهلی نیز داریم با مشکلاتی از 
جمله استفاده از علوفه منطقه روبرو هستیم. اما در منطقه 
نایبند طبق بازدیدهای صورت گرفت مشکل خاصی نداریم 
چون پوشــش گیاهی آن نسبت به ســال قبل بهتر است.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت خراســان جنوبی یادآور 
شــد: در منطقه نایبندان که ۱،۵ میلیون هکتار مســاحت 
دارد و در این منطقه هیچ گونــه دام اهلی وجود ندارد، در 
این منطقه نیز حتی در زمان خشکسالی مشکل آبی وجود 
ندارد، در مناطق حســاس ۱۰ تانکر پلی اتیلن نصب شده 

است و آب ذخیره وجود دارد.

وی در بحــث بیمــاری و دارو و دامپزشــک و تجهیزات 
گفت: مبلــغ ۴۰۰ میلیون تومان موجود اســت که اگر با 
مشــکلی روبرو شــدیم عملًا بتوانیم از آن استفاده کنیم.
حاتمی درباره ی سایر نقاط استان گفت: پوشش گیاهی کوه 
باقران جوابگوی حیــات وحش منطقه خود خواهد بود در 
سربیشه و درمیان علوفه ذخیره سازی شده و در بحث منابع 
آبی مشــکلی نداریم.وی تاکید کرد: ما همه استان را رصد 
می کنیم، تالاب کجی نمکزار تا ۸۰ درصد آبگیری شده که 
در ۱۰ سال اخیر این حجم از آبگیری بی سابقه بوده است.
به گفته وی منطقه خوسف نسبت به سال گذشته در تأمین 
آب خیلی رشد داشته و ســازه های آبخیزداری نیز در این 

خصوص کمک کرد اســت.وی ادامــه داد: در منطقه ربات 
شــور خشکسالی وجود دارد اما حیات وحش زیادی در آن 

وجود ندارد.
وی اضافه کرد: در بحث خشکســالی عملًا نیازمند کمک 
هســتیم، حیات وحش یک ســرمایه ملی است و مختص 
محیط زیست نیست، همه باید کمک کنند محیط زیست 
با نیروها و اعتبارات کــم خود به تنهایی نمی تواند مناطق 
را مدیریت کند.مدیرکل محیط زیســت خراسان جنوبی با 
اشاره به نزدیک شدن حیوانات حیات وحش به برخی مزارع 
به علت خشکسالی گفت: کنترل آنها کار سختی است علاوه 
بر ایــن، نمی توان آنها را از هجوم به مزارع منع کرد که در 
این زمینه جهاد کشاورزی می تواند با بیمه کردن و پرداخت 
اعتبارات برای فنس کشــی مزارع کشاورزی به ما و مردم 
کمک کند و یا خسارت مزارع آسیب دیده را پرداخت کند 
که این نوع پیشنهادات را به سازمان ها منعکس کردیم.وی 
یادآور شد: مشکل آبی در منطقه حیات وحش وجود ندارد 
و در نقاط حساس با ۴ تانکر آبرسانی انجام می شود، بیشتر 
مشــکلات پیش رو در بحث بیماری هاســت که با کمبود 
علوفه بدن حیوانات ضعیف می شود و دام در حیات وحش 
را نمی توان کنترل و واکســن زد و نمی توان این حیوانات 
را گرفــت، تا بیماری بر حیوان غلبه نکند کاری از دســت 
ما معمــولاً بر نمی آید.وی ادامه داد: لایروبی چشــمه ها را 
در دســتور کار داریم و مقداری هزینه برای آن اختصاص 
داده ایــم و در صــورت نیــاز برای حل مشــکل آبی تانکر 
خریداری خواهد شد، همچنین گشت و کنترل فیزیکی در 
مناطق را بیشــتر از پیش خواهیم داشت.وی اعلام کرد: در 
خصــوص ورود دام های غیرمجاز از مناطق دیگر اقدامات و 
نامه نگاری هایی با فرمانداران و منابع طبیعی داشــته ایم تا 

ایستگاه و مرتع فقیر نشود و…

بررسی راهکارهای تحقق سیاست های مخابرات پای خشکسالی بر گلوی حیات وحش خراسان جنوبی
منطقه آذربایجان غربی در تکاب 

گروه شهرستانها: نشست بررســی راهکارهای تحقق سیاست های مخابرات 
منطقه آذربایجان غربی ونشســت شــورای اداری مخابرات منطقه و تدوین و 
تبیین سیاســت ها و برنامه ها و اولویت های کاري در ســال  ۱۴۰۱، و همچنین 
نشست هم اندیشی و برنامه ریزی برای تحقق تعهدات مخابرات شهرستان تکاب 
برگزار شــد.در این نشســت رئیس اداره مخابرات تکاب ضمن تشریح و تبیین 
سیاســت ها و اولویت های اعلامی توسط مدیر مخابرات منطقه آذربایجان غربی 
نســبت به ارتقاء کیفیت ســرویس های پهن باند در این شهرستان تاکید کرد. 
مدیریت هزینه ها و صرفه جویی در تمام بخش ها، ساماندهی نیرو انسانی ،بهبود 
و حفظ روند وصول مطالبات، بر جذب مشــارکت های مردمی در توسعه و بهینه 
سازی زیرســاخت های مخابراتی، اجراي امانی طرح های کوچک در شهرستان، 
بهبود و افزایش آرپو درآمدی و تلاش جدی برای تحقق مصوبات کمیته برنامه 
ریزی از دیگر مباحث مورد تاکید رئیس اداره مخابرات تکاب در این نشست بود.

اهدای 1040 منبع فیزیکي و الکترونیکي 
فارسي و غیرفارسي به کتابخانه آبفای استان اصفهان

گروه شهرســتانها: با اجرای پویش »اهدای کتاب – اهــدای دانایی« تعداد 
۱۰۴۰ منبع فیزیکي و الکترونیکي فارســي و غیرفارســي در سال گذشته به 
کتابخانه آبفای استان اصفهان اهداء شد.این منابع شامل ۵۸۱ جلد کتاب، ۱26 
نسخه مقاله الکترونیک، 23 نسخه مجله الکترونیک،۱7۰ کاتالوگ الکترونیک، 
3۱ نســخه مقالات الکترونیک سمینار و ۱۰9 نســخه الکترونیک استاندارد به 
زبان هاي مختلف اســت که توسط کارکنان شرکت و شــهروندان به کتابخانه 
شــرکت اهدا شــد .آبفای اســتان اصفهان در دی ماه ســال ۱۴۰۰ با اجرای 
طرح»اهدای کتاب – اهدای دانایی« از همکاران شاغل و بازنشسته و همچنین 
کلیه علاقه مندان دعوت کرد کتاب های مازاد و ســالم خود را به کتابخانه این 
شــرکت اهدا کنند تا ضمن به جای گذاشتن اثری ماندگار از خود، در گسترش 
دانش نیز سهمی داشــته باشند.این طرح با اســتقبال کارکنان و علاقه مندان 
فرهنگ کتابخوانی رو به رو شــد و فقطدر مدت ســه مــاه تعداد ۱۰۴۰ منبع 
ارزنده در حوزه هاي مختلف علوم انســاني و ادبیات داســتاني، علوم اجتماعي، 
فناوری، حســابداري، فني- مهندسي و بازسازي شبکه فرسوده فاضلاب و ... به 
کتابخانه اهداء شد.شایان ذکر است کتاب های اهدایی توسط کارشناسان مورد 
بررســی اولیه قرار گرفته و از میان آن ها کتاب هایی که شرایط فیزیکی خوبی 
داشته و همســو با اهداف کتابخانه باشند، پذیرش شــده و اطلاعات آن ها در 
آرشیو کتابخانه هوشمند شرکت بارگذاری شدند.کتابخانه هوشمند آبفای استان 
اصفهان مســتقر در خانه فرهنگ آب واقع در خیابان فردوسی شهر اصفهان، با 
بهره گیری از فن آوری های روز نرم افزاری و منطبق بر استانداردهای کتابداری 
و تحت وب در پورتال داخلی شــرکت تعبیه شده است.همچنین علاقه مندان 
به شــرکت در پویش »اهدای کتاب- اهدای دانایی« می توانند کتاب های خود 
در زمینه های علمی، ادبی، تاریخی، فرهنگی و تخصصی در زمینه صنعت آب و 
فاضلاب را از طریق تماس با شماره تلفن 322۰۴۰۱۴-۰3۱ به کتابخانه شرکت 

آب و فاضلاب استان اصفهان اهدا کنند.

سامانه مانیتورینگ 
ایستگاه های تقلیل فشار گاز مازندران افتتاح شد

 گروه شهرستانها: دکتر قاسم مایلی رستمی سرپرست شرکت گاز مازندران 
در آیین افتتاحیه گفت: این ســامانه که منطبق با آخرین دستورالعمل شرکت 
ملــی گاز ایران و کاملًا منطبق بر خصوصیات ایســتگاه های تقلیل فشــار گاز 
طراحی و اجرا شــده است. وی با بیان اینکه سامانه مانیتورینگ موجب ارتقای 
توان مدیریتی و اجرایی شــرکت گاز مازندران خواهد شد، اظهار داشت: سامانه 
مانیتورینگ ایستگاه های تقلیل فشار گاز از راه دور، نوید بخش اجرای گسترده 
و بومی سازی شده این فنّ آوری در کشور است. مایلی رستمی افزود: ارائه هرچه 
بهتر خدمات به مشترکان گاز طبیعی از افتخارات و از مهمترین وظایف شرکت 
گاز اســت. سرپرست شرکت گاز مازندران تصریح داشت: با راه اندازی و اجرای 
خلاقانه این طرحها، علاوه بر افزایش دقت و نظارت در اندازه گیری گاز طبیعی، 
مدیریتی دقیق تر بر نحوه توزیع و مصرف گاز طبیعی خواهیم داشت. وی افزود: 
ایــن طرح با هدف افزایش نظارت بر توزیع بهینه گاز طبیعی، کنترل لحظه ای 
پارامترهای موثر بر روند مصرف گاز در مناطق دوردســت استان، اندازه گیری 
صحیح گاز طبیعی و بروزرسانی زیرساختهای شبکه گازرسانی افتتاح شده است. 
مایلی رســتمی تاکید کرد: این پروژه برای 9۵ ایســتگاه گاز تعریف و اجرا شد 
که با اجرای این سیســتم توزیع حدود 9۰ درصد گاز ورودی استان به صورت 
لحظه ای قابل پایش و اندازه گیری اســت. وی همچنین یادآور شــد: در این 
پروژه داده های مهم ایستگاهها به وسیله بستری مناسب و امن به مرکز کنترل 
مرکزی ارسال می شوند. به گفته وی، با اجرای این سامانه ضمن تولید یک بانک 
اطلاعات مستقل و قابل اطمینان از داده های اندازه گیری شده در ایستگاههای 
گاز، امکان بازیابی داده های ایســتگاه پس از قطع و وصل بستر ارتباطی، امکان 
گزارش گیری ســاعتی، روزانه، هفتگی، ماهانه و سالانه، اعلام عملکرد صحیح 
کنتور و ایســتگاه، امکان آلارم دهی در خصوص ایجاد اشــکالهای موجود در 
سیستم گازرسانی نیز فراهم می شود. سرپرست شرکت گاز استان مازندران ادامه 
داد: با این سیستم می توان رفتار شــبکه گازرسانی را در شرایط مختلف مورد 
مطالعه و بررســی قرار داد که این موضوع از لحاظ آماری و مدیریتی از اهمیت 

بسیار بالایی برخوردار است.

گرفتار شدن در تور صیادان
 علت مرگ باکلان ها در سواحل چابکسر

رئیس اداره نظارت بر حیات وحش محیط زیست گیلان با اشاره به مرگ تعداد 
زیادی باکلان در سواحل چابکسر، گفت: بر اساس شواهد موجود گرفتار شدن 
در تور صیادان و خفگی علت مرگ است.حسین علی نژاد در گفتگو با خبرنگار 
مهر با اشــاره به دریافت گزارش مرگ تعداد زیادی باکلان در سواحل چابکسر 
شهرســتان رودسر، اظهار کرد: بررســی این موضوع در دستور کار قرار گرفت.

وی با بیان اینکه بر اســاس شواهد و مدارک اولیه گرفتار شدن در تور صیادان 
و خفگی علت مرگ این تعداد باکلان اســت، گفت: بررســی اصلی علت مرگ 
در حوزه کاری ما نبوده و مربوط به اداره کل دامپزشــکی اســت اما بر اســاس 
شواهد موجود گرفتار شدن در تور صیادان و خفگی علت مرگ بوده است.رئیس 
اداره نظارت بر حیات وحش محیط زیســت گیلان در ادامه با اشــاره به تکرار 
این موضوع در ســال های گذشته و استان های همجوار، افزود: با توجه به اینکه 
باکلان یک پرنده غواص بوده با مشــاهده تعداد زیادی ماهی در ســواحل برای 
تغذیه به سمت ماهی غوص کرده که متأسفانه در تورهای صیادی گرفتار و خفه 
می شــوند.وی به جمعیت بالای این گونه از پرنده در استان های شمالی و حتی 
دنیا نیز اشــاره و اضافه کرد: هر ساله شاهد مرگ و میر تعدادی از باکلان های 
گرفتار در تورهای صیادی هستیم که در مقابل جمعیت بالای این پرنده ناچیز 
است.علی نژاد ادامه داد: بر اساس بررسی های اولیه حدود 2۸ باکلان در سواحل 

چابکسر تلف شده اند.

اخبار کوتاه

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: همانطور که 
پیش بینی می شد با شروع سفرها و با آن ازدحامی که وجود 
داشت، انتظار بر این بود که افزایش ابتلا به بیماری را داشته 
باشــیم و همین اتفاق هم رخ داد.دکتر حسن ملکی زاده در 
نشســت مدیریت بیماری کرونا اســتان بوشهر اظهار کرد: 
معیار و شــاخص خیز مجدد به این شــکل است که ابتدا 
مراجعات ســرپایی افزایش می یابد و بــه دنبال آن تعداد 
موارد بســتری و در نهایت آمار فوتی افزایش پیدا می کند.
وی یادآور شد: از ابتدای فروردین آمار مراجعات سرپایی به 
مراکــز اورژانس ۱۵۸ نفر بود و در آخرین روز به عدد ۱9۰ 
رسید و این به معنی افزایش ابتلا به بیماری است،  بستری 
روز اول فروردیــن ۴2 نفر بود کــه روز 2۰ فروردین ماه به 

۸۱ نفر رســید که افزایش صددرصدی نگران کننده است.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی بوشهر  با اشاره به آمار فوت 
۱۵۱ نفــر از اول بهمن ماه ۱۴۰۰ تا کنون، تصریح کرد: به 
طور متوسط هر ماه ۵۰ فوتی داشتیم که این نشان دهنده 
جدی بودن سویه امیکرون هست که شاید سویه های بعدی 
هم ناشی از همین زیرسویه ها باشد.ملکی زاده با بیان اینکه 
وضعیت به سمت افزایش است و نگاه جدی تری را می طلبد، 
افزود: 73 درصد از جمعیت فوتی ها مربوط به سن بالای 6۵ 
سال است که نیاز است واکسیناسیون به ویژه دز سوم، در 

این سنین جدی تر گرفته شود.
وی با اشاره به واکسیناســیون 3۵ درصدی دز سوم کرونا 
بیان کرد: با توجه بــه اینکه در تعطیلات عید نوروز مراکز 
تجمیعی واکسیناسیون تا ساعت ۱۰ شب فعال بودند، تمام 
مراکز خدمات جامع سلامت در شیفت صبح فعال بودند و 
در نوار ساحلی اتوبوس آمبولانس برای مسافرین و مهمانان 
تا پاســی از شب مستقر بود اما اقبال به واکسن به ویژه دز 
سوم به شدت پایین است.سرپرست دانشگاه علوم پزشکی 
بوشهر تصریح کرد: 39.9 درصد تست های PCR مراجعات 

ســرپایی و بستری مثبت بوده اســت که این خود می تواند 
یک شاخصی در خصوص شروع خیز جدید باشد.ملکی زاده 
با بیان اینکه ســبد واکسیناسیون کامل است و مشکلی از 
نظر تأمین واکسن نداریم، اضافه کرد: انتظار داریم مردم و 
دستگاه های اجرایی اهتمام بیشتری بر انجام واکسیناسیون 
داشته باشــند.وی درخصوص حضوری شدن دانشگاه ها و 
مدارس اظهار کرد: ستاد ملی کرونا و شخص رییس جمهور 
تأکید فراوانی بر بازگشــایی مدارس و دانشــگاه ها دارند و 
تلاش زیادی در این خصوص صورت گرفته اســت، تأکید 
فراوانی بر رعایت دســتورالعمل های بهداشتی در مدارس 
انجام می شود و معلم ها بر این موضوع حساس هستند که 

این جای تقدیر دارد.

بی آبــی، نفس های تنها تالاب مرکز کشــور 
را به شــماره انداخت. رئیس محیط زیســت 
شهرستان نظرآباد گفت: با خشکسالی تالاب 
صالحیــه با دو فاجعــه زاد و ولد پرندگان  در 
فصــل فروردیــن و اردیبهشــت و همچنین 
ریزگردهــا روبــرو خواهیــم شد.درخشــان 
می گوید:ایــن تالاب در فصــل گرما به دلیل 
بارش کــم و نیاز کشــاورزان منطقه به آب، 

بسیار کم آب و خشک می شود.میزان بارندگی 
ســالانه در تالاب صالحیه به 22۰ میلی متر 

می رسد.
خشکســالی تــالاب صالحیه اســتان البرز، 
تهدیدی مشــابه تهدید دریاچــه ارومیه را به 
دنبال دارد که اگر خشــک شــود هزاران تن 
نمــک با یک وزش باد مــزارع اطراف را نابود 
و میلیون ها ریزگرد به ریه شــهرهای اطراف 

تزریق خواهد شــد. در تــالاب صالحیه ۱2۰ 
گونــه پرنده وجود دارد و همچنین این تالاب 
محل مهاجرت بســیاری از گونه های پرندگان 

مهاجر است.
از انــواع پرندگان موجود در تالاب می توان به 
درنای خاکستری، غاز خاکستری، اردک سبز، 
تنجه، آنقوت، اگرت، حواصیل، فلامینگو، لک 

لک سیاه و پلیکان اشاره کرد.

پــروژه ملی آزادراه شــیراز - اصفهان بازهــم درگیر وعده 
جدید برای زمان افتتاح شده است و به نظر می رسد به این 
زودی ها نیز هیچ فازی از پروژه زیر بار ترافیک نرود تا انتظار 
مردم به یک دهه برسد.به گزارش مهر، در حالی که قرار بود 
قطعه یک تا ششم آزادراه شیراز - اصفهان در سال گذشته 
افتتاح شــود نه تنها این پروژه به عنــوان بزرگترین پروژه 
ملی به بهره برداری نرسید بلکه هم اکنون از گوشه و کنار 
شنیده می شود که افتتاح این پروژه به پایان امسال یا حتی 
سال آینده برسد.تنها پروژه آزادراهی شیراز مربوط به محور 
شــیراز - اصفهان است که از ســال ۸9 تاکنون در مراحل 
عملیات اجرایی قرار دارد.در ابتدا قرار بود این آزادراه، اوایل 
دهه 9۰ افتتاح و بهره برداری شود اما پس از گذشت بیش 
از ۱۰ ســال از کلنگ زنی آن، مردم هر روز شــاهد وعده و 
وعیدهای جدید از افتتاح آزادراه هستند.طرح مطالعاتی این 
پروژه مربوط به ۴۰ ســال پیش است. این پروژه که حدود 
22۵ کیلومتر طول دارد، عملیات احداث آن از ســال ۸9 
آغازشــده و حالا پس از گذشت بیش از ۱۰ سال از کلنگ 
زنی آن، هــر روز وعده های جدیدی برای افتتاح این پروژه 

می دهند.
سال گذشته بود که اعلام شد قطعه یک تا ششم این آزادراه 
تا پایان هفته دولت به بهره برداری می رســد و البته هفته 
دولت به پایان رسید اما خبری از افتتاح این آزادراه نشد و 
بار دیگر زمان افتتاح آن آبان تا آذر اعلام شــد. نه تنها در 
آبان و آذرماه این پروژه افتتاح نشد و حالا زمان افتتاح این 
پروژه را پایان امسال یا حتی به سال آینده موکول کرده اند. 

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار فارس در گفت و 
گو با خبرنگار مهر پیرامون پروژه آزادراه شــیراز- اصفهان 
بیان کــرد: این پروژه یکی از عظیم تریــن پروژه های ملی 
اســت که نزدیک به دو ساعت فاصله شــیراز تا اصفهان را 
کاهش می دهد.محمود رضایی کوچی با اشاره به اینکه این 
پروژه 222 کیلومتری که فاصله شــیراز به اصفهان را ۱۴۰ 
کیلومتــر نزدیک تر می کند، ادامه داد: این آزادراه ســالیانه 
بیــش از ۱۸۰ میلیارد ریال کاهش هزینه ناشــی از تلفات 
و تصادفــات جاده ای را به همــراه دارد از این رو از اهمیت 
زیادی برخوردار اســت.وی بیان کرد: کاهش اســتهلاک و 
تردد خودروها، بهره گیری از چشــم انداز بسیار خوب مسیر 
و اســتفاده از فناوری های جدید، از ویژگی های منحصر به 
فرد این پروژه است.معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
فارس در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به پیشرفت 
فیزیکی این پروژه افزود: بر اساس آخرین پیگیری ها تا پایان 
امسال تا قطعه ششــم این آزادراه به بهره برداری می رسد.

وی گفت: در حال حاضر این پروژه پیشــرفت بسیار خوبی 
داشــته و پیمانکار مشغول خط کشی، نصب علائم ترافیک 
و ایمنی از قطعه یکم تا ششــم اســت از این رو با توجه به 
سرعت بالا انتظار می رود این پروژه تا پایان امسال به بهره 

برداری برسد.
رضایی با اشــاره به وضعیت قطعه هفتــم نیز توضیح داد: 

عملیــات اجرایی قطعــه هفتم که اتصال آن به شــیراز و 
دروازه های این شهر است، نیاز به اعتبار دارد که در صورت 
تأمین اعتبار عملیاتی می شود.وی در ادامه به قطعه هشتم 
این آزادراه اشاره کرد و ادامه داد: قطعه هشتم ادامه آزادراه 
شیراز - اصفهان است که مربوط به آزادراه شیراز - بوشهر 
بــوده و نیاز به اعتبــاری بالغ بر چهار هــزار میلیارد دارد.
وی گفت: در رابطه با قطعه هشــتم این آزادراه شهرداری 
شیراز مشــارکت خواهد داشت از این رو انتظار می رود که 
سرعت این پروژه بیشتر باشد و در صورت تأمین اعتبار در 
آینده ای نزدیک به بهره برداری برسد.نماینده مردم شیراز 
در مجلس شورای اسلامی نیز با انتقاد از عدم پیشرفت پروژه 
آزادراه شــیراز - اصفهان گفت: این پروژه در ۸ فاز اجرایی 
برنامه ریزی و عملیاتی شده که تاکنون پیشرفت فیزیکی 6 
فاز اول حدود 9۰ درصد اســت که البته با میزان پیشرفت 
هزینــه ای تا تکمیل این آزادراه نیز متفاوت اســت.علیرضا 
پاک فطرت با اشاره به اینکه پروژه آزادراه شیراز - اصفهان 
یک پروژه بزرگ ملی اســت، ادامه داد: طی این سال ها هر 
استانداری که به فارس آمده بر روی افتتاح این پروژه مانور 
داده اســت اما همچنان دیده می شود که خبری از افتتاح 
پروژه آزادراه شیراز - اصفهان نیست از این رو نباید به این 

وعده های واهی امید داشت.
وی با انتقاد از شــعارهای مسئولان برای افتتاح این پروژه 

بیان کرد: به نظر بنده بهتر اســت به جای شعار دادن یک 
زمان بندی مشــخص برای این پروژه تعریف کرد نه اینکه 
هر روز وعده جدیدی برای افتتاح داد.نماینده مردم شیراز 
در مجلس شورای اسلامی با انتقاد از یک قطعه از این پروژه 
در ســه راهی قلات گفت: این پروژه زمانی که به سه راهی 
قلات در ورودی شیراز می رسد مشخص نیست قرار است به 
کجا برود و این نشان دهنده عدم مطالعه دقیق قبل از انجام 
پروژه است.پاک فطرت با اشاره به اینکه این پروژه به نسبت 
دیگــر پروژه ها تملک زیادی دارد، تاکید کرد: در این رابطه 
باید دستگاه های ذی ربط تملک زیادی داشته باشند از این 
رو به اعتبارات زیادی نیاز است بهتر بود قبل از این پیرامون 
آن مطالعه می شــد.وی با انتقاد از اینکه برخی مسئولان از 
افتتــاح این پروژه در آینده ای نزدیک خبر می دهند، افزود: 
برخــی از قطعه هــا لایه های آخر آســفالت آن باقی مانده 
اســت چطور گفته می شــود که این پروژه به زودی افتتاح 
می شــود؟پاک فطرت ادامه داد: فاز 7 این پروژه هم حدود 
۵۰ درصد پیشرفت داشته که در بخشی از عملیات اجرایی 
آنکه با سهم ۱۰ درصدی شهرداری مشترک است، نیازمند 
همکاری بیشــتر و اقدامات سریع تری در پیشبرد پروژه به 
منظور تملک اراضی و مســتثنیات و همچنین ساخت پل 
جهت اتصال به محور حسینی الهاشمی است .به گزارش مهر، 
این آزادراه باید هرچه سریع تر به بهره برداری برسد و اسیر 
وعده های واهی نشود. مردم سال هاست منتظر افتتاح پروژه 
هستند و هر روز تاریخ دیگری برای افتتاح آن اعلام می شود 

تا مردم دیگر امیدی به افتتاح آن نداشته باشند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اصفهان گفت: طرح 
انتقــال آب بن-بروجن از زاینده  رود غیرقانونی اســت. به 
گزارش مهر، مهران زینلیان گفت: اســتان اصفهان مخالف 
اجرای طــرح انتقال آب بن-بروجــن از حوضه زاینده رود 
اســت ودرباره این طرح نیز دوباره از تهران دســتور دادند 

و ما از این موضوع متاسفیم.
او می گوید: طی مکاتباتی با وزرای کشــور و نیرو مخالفت 
خود را اعلام کردیم، این طرح انتقال آب را غیرکارشناسی 
و غیر قانونی می دانیم و باید متوقف شود.  به گفته او طرح 
انتقال آب بن-بروجن مجوز زیست محیطی و حتی مصوبه 

شورای عالی آب را ندارد.
پیش تر نیز شــورای عالی امنیت کشــور گفتــه بود اگر 

این طرح قرار اســت انجام شــود پس از طرح های انتقال 
آب به حوضه زاینده رود اجرا شــود، اما متأســفانه به این 
موضوع توجه نشــده و این طرح در حال پیش روی است.
او گفت: انتقــال آب بن-بروجن از زاینده رود طرحی غلط 
است و همه نمایندگان، مســئولان و ارگان ها باید به این 
موضــوع ورود کرده و از ادامه ایــن طرح جلوگیری کنند.
زینلیــان می گوید: من با دیدن ایــن خبر ها و اتفاقات یاد 
صحبت های مقام معظم رهبری درباره پروژه نفوذ می افتم 

و آنقــدر بهره برداری از این طــرح انتقال آب را غلط و بی 
منطق می دانم که فکر می کنم تنها پشــت آن نفوذ است 
که احتمالاً می خواهند با این موضوعات بین مردم اختلاف 

افکنی کنند.
مهدی طغیانی نماینده مردم اصفهان در مجلس شــورای 
اســلامی  از بهره بــرداری از خط اضطــرار انتقال آب بن-

بروجن از زاینــده رود خبر داد.بنا به اظهارات مســئولان 
استان چهارمحال و بختیاری با اجرای طرح انتقال آب بن-

بروجن، سالانه بیش از ۴۰ میلیون مترمکعب آب از حوضه 
آبریز زاینده رود با طی مســافتی به طول ۱2۸ کیلومتر به 
حوضه آبریز کارون منتقل می شود.مســئولان چهار محال 
و بختیــاری، معتقدند در شــرایطی که بیش از 9۰ درصد 
منابع آب مصرفی این استان در بخش های شرب، صنعت و 
کشاورزی از منابع زیرزمینی برداشت می شود، بهره برداری 
از این طرح، آب آشــامیدنی و بهداشــتی بیش از نیمی از 
مردم در ۱3 شــهر و ۱۱ روستای در مسیر رودخانه را در 

این استان تأمین خواهد کرد. 
خط لوله ای که از بن آغاز می شــود و شــهر های سامان، 
فرخشهر، سفیددشت، شهرکرد، فرادنبه و بروجن را سیراب 

می کند.

تب کرونا در بوشهر تند شد

صالحیه، تالابی که آب ندارد

آزادراه شیراز- اصفهان درگیر وعده هاست

معاون استاندار اصفهان:

طرح انتقال آب بن-بروجن باید متوقف شود

مدیــر حفظ نباتــات ســازمان جهاد کشــاورزی همدان 
گفت:کشاورزان همدانی نسبت به مبارزه با آفت سن غلات 
مــزارع خود به صورت اصولی و بــه موقع  اقدام کنند چرا 
کــه هرگونه وقفه و کوتاهی و تعلل در این امر موجب بروز 
خســارت قابل جبرانی  به مزارع غلات خواهد بود.شــهرام 
پیشــه ور در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: در حال حاضر با 

تلاش وزارت جهاد کشاورزی و حمایت دولت قیمت خرید 
تضمینی گنــدم ۱۱ هزار و ۵۰۰  تومان شــده که قیمت 
مناســبی اســت و با این قیمت  مبارزه با سن غلات برای 

کیفیت گندم و جو تولیدی  توجیه اقتصادی  خوبی  دارد.
وی گفت: اگر هزینه مبارزه با سن غلات را اعم از خرید سم 
و ســمپاش در نظر بگیریم حدود ۱۵۰ هزار تومان به ازای 

هر هکتار می رسد که اگر با قیمت گندم مقایسه کنیم تنها 
۱3 کیلوگرم گندم معادل ۱۵۰ هزار تومان می شود.پیشــه 
ور تصریح کرد:در صورتی که کشاورزان هزینه ۱3 کیلوگرم 
گندم را برای مبارزه با سن غلات انجام دهند می توانند سن 
غلات را در مزارع خود حفظ کنند.وی یادآور شد: در حال 
حاضر با مبلغ ۱۵۰ هزار تومان در رابطه با مبارزه با ســن 

غلات در مزارع دیم به صورت میانگین توســط کشاورزان 
می تــوان موجب حفظ 2۰۰ تا 2۴۰ کیلوگرم از گندم و در 
مزارع آبی بین ۱۰۰۰تا ۱2۵۰ کیلوگرم از گندم شد که به 
همین منظور مبارزه به با سن غلات دارای توجیه اقتصادی 
بوده و لازم است کشاورزان با توصیه کارشناسان نسبت به 
تهیه سم و سمپاش اقدام و با آفت سن غلات مبارزه کنند.

شهردار کرمانشاه گفت: بافت کرمانشاه دیگر ظرفیت بلند 
مرتبه ســازی ندارد و باید ســه زون جدید تعریف کرد.به 
گزارش خبرنگار ایلنا از کرمانشــاه، نــادر نوروزی در دیدار 
با اعضــای هیأت مدیــره خانه صنعــت و انجمن صنعت 
ســاختمان ضمن تبریک ســال جدید اظهار داشت: رابطه 
بخش خصوصی و دولتی باید رابطه ای عتمادی و دو سویه 
باشــد.وی با بیان اینکه بخش دولتی قصد حمایت و ارائه 
خدمات به بخش خصوصی دارد، افزود: بخش خصوصی نیز 
باید به بخش دولتی اعتماد داشته باشد.شهردار کلان شهر 
کرمانشــاه تصریح کرد: اگــر نگاه این باشــد که عوارض 

پرداختی ناحق اســت، بی اعتمادی ایجاد می شود که باید 
اصلاح شــود.نوروزی گفت: ما در سه بخش تولید، توزیع و 
مصرف باید نکاه داخلی و اســتانی داشته باشیم.وی با بیان 
اینکه شهرداری با بخش ساخت و ساز بخش خصوصی باید 
تعامل و ارتباط خوبی داشته باشد خاطرنشان کرد: تقاضای 
بالا در کرمانشاه وجود دارد که این امر باعث شده تخلفات 
شــکل گیرد، لذا شــورای اسلامی شهر کرمانشــاه جرائم 

تخلفات را افزایش داده است تا تخلفات پایین بیاید.شهردار 
کرمانشاه با بیان اینکه در برخی از مناطق باید پروانه درست 
ارائه شود تأکید کرد: این امر ضمن کاهش تخلفات، از ضرر 
طرفین نیز جلوگیری می کند.نــوروزی با بیان اینکه عملًا 
ساختمان های کرمانشــاه با تخلفات همراه است افزود: در 
اینجا باید جریمه کرد، اما این نیز اشتباه است و باید قوانین 
را اصلاح کنیم.وی با اشــاره به عقد قرارداد با مشاور برای 

اصلاح طرح تفصیلی شــهر کرمانشــاه گفت: این موضوع 
درحال کار است که مرحله به مرحله اجرا می شود.شهردار 
کرمانشاه با بیان اینکه در ساخت و ساز به بن بست خورده 
ایم گفت: در شهرســازی با مشکل مواجه هستیم که باید 
رفع شــود.نوروزی ادامه داد: ایجاد شهرک های حاشیه ای 
بدلیل عدم ظرفیت بافت شــهری اســت که دیگر جوابگو 
نیســت، لذا باید ســه زون جدید تشکیل داد که مورد اول 
آن بلند مرتبه سازی است.وی در ادامه با تاکید بر تشکیل 
زون جدید تجاری اداری برای اشتغال و با معماری مدرن، 

خواستار ورود بخش خصوصی به این موضوع شد.

کشاورزان همدانی نسبت به مبارزه با آفت سن غلات اقدام کنند

 شهردار کرمانشاه:
بافت کرمانشاه ظرفیت ساخت و ساز جدید را ندارد

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای بیژن دارائی برابر وکالتنامه شــماره 76693 مورخ ۱۴۰۰/3/3 دفتر 7۱ کرج از طرف 
مالک خانم نوشین حمیدی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است 
که سند مالکیت ششدانگ یکدســتگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه اول سمت شمالی 
به مســاحت ۸7/۰7 مترمربع قطعه چهارم تفکیکی به شــماره پلاک ۵۵۰۸ فرعی از ۱6۱ 
اصلی مفروز و مجزی شــده از پلاک ۴33 فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی 
شهرســتان کرج مورد ثبت ۴۸۴۸29 صفحه ۴2۴ دفتر ۱397به نام سید احمد امیر حسن 
خانی ثبت و سند به شماره چاپی ۰۰22۴۱ سپس تمامی مورد ثبت برابر سند انتقال شماره 
۱2۱626 مورخ ۱3۸2/۸/۱9 دفتر 2۵۱ تهران به متقاضی منتقل صادر و تسلیم شد که سند 
مالکیت به علت ســهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده اســت. لذا مراتب به اســتناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱2۰ آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شــود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام 
معامله نســبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است 
چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد 

سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 719/ف   
مسلم مرز آرا – سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 
از طرف اسماعیل کلانتری


